



Baccarat Highlights event

Palazzo Morando – Avril 2013

Reconnu dans le monde entier pour son savoir-faire d'exception, Baccarat ne cesse d'écrire l'histoire de la lumière depuis sa toute première collection de lustres créée au milieu du XIX^{ème} siècle. Une histoire, qui entre héritage et innovation, raffinement extrême et nouvelles technologies, conjugue les forces du passé au langage du présent. Signées par les talentueux designers Fernando & Humberto Campana, Louise Campbell, Jean-Marc Gady, Jaime Hayon, Arik Levy, Philippe Nigro, Philippe Starck et par les étudiants de l'ECAL (École Cantonale d'Art de Lausanne), les nouvelles créations de luminaires poussent les limites de la lumière jusqu'aux frontières du rêve.

Palazzo Morando - Avril 2013 : Au fil d'un parcours célébrant l'Art de Vivre à la française, Baccarat révèle sa dernière collection de luminaires à travers la scénographie Highlights 2013. De la Tour Eiffel aperçue depuis l'aube jusqu'au soleil couchant sur l'Opéra de Paris, l'exposition met en exergue la magie du cristal ainsi que son rayonnement. De l'intérieur à l'extérieur en traversant une succession de jardins, chaque création dévoile ses charmes hypnotiques sur fond de Ville Lumière. Éclat, incandescence et scintillement n'ont dès lors jamais été aussi fulgurants.

Recognised all over the world for its exceptional expertise, Baccarat has been writing the history of light ever since its first collection of chandeliers was created in the mid-19th century. That history combines tradition and innovation, extreme refinement and new technologies, to translate the legends of the past into the language of the present. Some of the world's most talented designers have created Baccarat's new collection, such as Fernando & Humberto Campana, Louise Campbell, Jean-Marc Gady, Jaime Hayon, Arik Levy, Philippe Nigro and Philippe Starck, and they were joined by students of the Lausanne art school, ECAL. The collection takes the boundaries of light into a magical new realm.

Palazzo Morando – April 2013: Throughout this special exhibition celebrating the French Art de Vivre, Baccarat unveils its latest collection of lights in Highlights 2013. From the Eiffel Tower at dawn to the sun setting over the Paris Opera, the exhibition showcases the magic and influence of crystal. The City of Light serves as the perfect backdrop, allowing each exhibit, whether indoors or out, in one of the many gardens, to show off its hypnotic charms. Brightness, incandescence and sparkle take this collection to new heights.